

就诊前新冠病毒检测

如果您的孩子已被安排在 Seattle Children's 进行手术或入院，他们可能需要在手术或入院前接受新冠病毒（COVID-19）的检测。如果需要检测，本手册将向您介绍会发生的情况。

下一步会发生什么： 我们的一位团队成员将打电话给您，进行 COVID-19 的电话筛查。如果在电话筛查后需要检测，我们将帮助您计划后面的步骤，并在您的手术或入院前及时安排检测。

为什么我的孩子需要接受检测？ 为了帮助控制新冠病毒在我们的社区的传播和保护我们的患者、家人和工作人员，使他们免受感染，一些患者仍然需要接受 COVID-19 测试。

如果您的孩子需要接受检测，不接受检测可能导致手术取消或延迟。

我的孩子接受检测后，我们应当做什么？ 您的孩子应尽可能呆在家中，避免与其他人接触。经常洗手，尤其是在用手触摸面部和用餐前或上卫生间后。

如果您的孩子出现感冒或流感症状（例如咳嗽、发烧或呼吸急促），且症状加剧，请打电话给您的初级护理医生。

我们如何了解检测结果？ 如果您有 MyChart 账户，您可以在 MyChart 中查看结果。只有在您的孩子新冠病毒检测阳性的情况下，我们才会在安排的就诊时间之前与您联系。我们将与您一起决定是否需要将手术时间推迟。

如果结果为阴性，您不会接到我们的电话，但欢迎您就诊时询问检测结果。

如果我有问题，应当打电话给谁？ 应当向您的孩子的初级护理医生提出有关您的孩子健康的问题。您可以访问网站 seattlechildrens.org，了解有关西雅图儿童医院为应对新冠病毒已经做了哪些准备的更多信息。

如需了解更多详情

- 向您的孩子的医疗保健服务提供者咨询
- seattlechildrens.org

免费口译员服务

- 在医院内，向您的护士询问。
- 在医院外，拨打免费家庭口译专线电话 1-866-583-1527。告诉口译员您需要通话的人的姓名或分机号码。



Seattle Children's 向聋人、听力障碍者或不会讲英语的患者、家庭成员和法定代表提供免费口译服务。Seattle Children's 将应请求用其他格式提供本信息。请打电话给家庭资源中心，电话号码 206-987-2201。本手册已经由 Seattle Children's 的工作人员审阅。但是，您的孩子的需求具有独特性。在您根据本信息采取行动或依赖本信息之前，请向您的孩子的医疗保健服务提供者咨询。

© 2023 年华盛顿州西雅图儿童医院版权所有。保留所有权利。

Pre-appointment Testing for COVID-19

If your child is scheduled for a procedure or admission at a Seattle Children's location, they may need to be tested for COVID-19 before their procedure or admission. If testing is required, this handout explains what you can expect.

What happens next:

A member of our team will call you to conduct a phone screening for COVID-19. If testing is required after the phone screening, we will help you plan next steps and schedule your test in time before your procedure or admission.

Why is my child being tested?

To help limit the spread of COVID-19 in our community and to protect our patients, families, and workforce from infection, some patients are still required to be tested for COVID-19.

If the test is required for your child, failing to get tested may result in the surgery being cancelled or postponed.

What should we do after my child is tested?

As much as possible, your child should stay home and avoid contact with others. Wash hands regularly and especially before touching your face, eating or after using the restroom.

If your child has increased symptoms of the cold or flu (like a cough, fever or shortness of breath), call your primary care provider.

How will we find out the results of the test?

If you have a MyChart account, you will have access to your results in MyChart.

We will contact you before your scheduled visit only if your child tests positive for COVID-19. We will work with you to determine if the appointment will need to be postponed.

If the results are negative, you will not receive a call from us but are welcome to ask for the results at your visit.

Who do I call if I have questions?

Questions about your child's health should be directed to your child's primary care provider.

You can find more information about what Seattle Children's has done to prepare for COVID-19 by visiting seattlechildrens.org.

To Learn More

- Ask your child's healthcare provider
- seattlechildrens.org

Free Interpreter Services

- In the hospital, ask your nurse.
- From outside the hospital, call the toll-free Family Interpreting Line, 1-866-583-1527. Tell the interpreter the name or extension you need.



Seattle Children's[®]
HOSPITAL • RESEARCH • FOUNDATION

Seattle Children's offers free interpreter services for patients, family members and legal representatives who are deaf or hard of hearing or speak a language other than English. Seattle Children's will make this information available in alternate formats upon request. Call the Family Resource Center at 206-987-2201. This handout has been reviewed by clinical staff at Seattle Children's. However, your needs are unique. Before you act or rely upon this information, please talk with your healthcare provider.

© 2023 Seattle Children's, Seattle, Washington. All rights reserved.

4/23
PE3603